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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

CARL AZUZ, HOST: Welcome to our viewers worldwide.
欢迎世界各地的观众，
I`m Carl Azuz for CNN STUDENT NEWS.
这里是CNN学生新闻，我是Carl Azuz。
Our first story this March 19th focuses on an apparent terrorist attack in the North African nation of Tunisia. It`s a country between Algeria and Libya, population about 11 million. Officials say several gunmen entered a museum in Tunisia`s capital on Thursday and killed at least 17 tourists and two others, one of them a Tunisian security officer.
3月19号今天我们的第一条新闻来说一说北非一个国家突尼斯的恐怖袭击事件。这是一个位于阿尔及利亚和利比亚之间的一个国家，大约有1100万人口。官方称数名持枪者在周四时候闯进了突尼斯首都的博物馆造成17名游客和其他两人死亡，其中包括一名突尼斯警员。
The terrorists also took hostages, but Tunisian law enforcement were able to end the siege and kill two of the attackers. Police are looking for three other gunmen.
恐怖分子还绑架了人质，但是突尼斯执法人员突破了重围击毙了两名袭击者。目前警方正在寻找其他三名持枪者。
Tunisian Prime Minister Habib Essid called it "a cowardly attack targeting Tunisia`s economy." Tourism is a key part of that.
突尼斯总理Habib Essid称这是一种将突尼斯经济作为袭击目标的懦夫袭击行为。旅游业是当地经济发展的主要产业。
The museum where the attack happened has exhibits of Tunisian art, culture and history. It`s right next to the parliament building, which was evacuated.
袭击发生在陈列突尼斯艺术，文化和历史展览的博物馆。而博物馆则位于议会大厦旁边，袭击发生之后立即进行了疏散。
No group immediately took responsibility for the attack, but ties to the ISIS terrorist group are suspected.
目前没有组织立即表示对此次袭击事件负责，但是怀疑此次袭击事件与ISIS恐怖分子有关。
From North Africa to the Middle East, immediately after Israel`s election on Tuesday, polls in local media indicated that two main political parties were locked in a dead heat. But when the actual vote count came in, it became clear that the party of current prime minister, Benjamin Netanyahu, won a major victory, taking 29 of the Knesset`s 120 seats.
从北非到中东，周二以色列选举开始之后当地媒体民调显示巴西两大主要政党正在进行殊死较量。但是当实际投票开始进行之后支持率开始逐渐清晰，现任总理本杰明内塔尼亚胡赢得了重大胜利，占据了120个议会席位的29个席位。
Results are still unofficial, but most analysts expect Netanyahu to keep his job leading Israel.

目前结果尚没有经过官方认定，但是众多分析人士希望内塔尼亚胡会继续连任领导以色列。
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